
Beleidsmatige vragen GroenLinks m.b.t. de Programmabegroting 2025 – 2028 
 

Vindplaats/Product Vraag 
 

Product 007 Anders 
samenwerken 

Wat is de stand van zaken m.b.t. het afgesproken burgerberaad? Wanneer worden de uitnodigingen verstuurd? 
 
Bij de Voorjaarsnota is kaderstellend afgesproken dat in de begroting geld wordt gereserveerd voor het 
verhogen van de participatiedeskundigheid van de gemeente. Waar in de begroting is het resultaat hiervan 
terug te vinden? 
 

10070201 participatietrajecten 
op maat 
 

Op welke termijn zijn de instrumenten ontwikkeld en kunnen wij hiervan de eerste resultaten verwachten? 
 

22110105 Onbeveiligde 
overgangen 
 

Waarom betaalt Zutphen € 378.000 mee aan de afsluiting van de spoorwegovergang aan de Sprabanenweg? 
De enige die daar voordeel van heeft is toch ProRail? 
 

22110102 Onderzoek derde 
IJsselbrug 

Omvat de aangekondigde verkenning naar een derde IJsselverbinding ook een scenario zónder derde brug? 
 
Wordt bij een onderzoek naar een 3e IJsselbrug ook een verandering in functionaliteit van de Oude IJsselbrug 
meegenomen? Bijvoorbeeld meer ruimte voor voetgangers? 
 

25440201 advisering bij 
vergunningverlening 
monumenten 

Welke verandering in regelgeving is er concreet in de planning om verduurzaming van 
monumenten/beschermd stadsgezicht eenvoudiger te maken? En hoe wordt dit gecommuniceerd naar 
inwoners? 
 

25600200 Groene inrichting Wat is de stand van zaken m.b.t. het onderzoek naar het weer watervoerend maken van de Binnengracht? 
 



25600205 Natuur- en 
milieueducatie 

Voor natuur- en milieueducatie (NME) wordt in 2025 éénmalig € 72.000 euro uitgetrokken. Is het de intentie van 
het College om de inzet van NME in de daaropvolgende jaren voort te zetten? Zo ja, hoe zien wij dit dan terug in 
de meerjarenprogrammabegroting? 
 

25600209 Versterken 
ecologische waarden 

Onder product 25600209 wordt het versterken van de ecologische waarden van het landschap ten doel 
gesteld. Hoe denkt het College de uitvoering van Amendement 2022-A0009 (aangenomen bij het vaststellen 
van het Omgevingsplan landelijk gebied) daarbij te betrekken?  NB. Dit amendement strekt tot het beschermen 
en versterken van de ecologische waarde van de bermen in het buitengebied. 
 

27230201 Schone Lucht 
Akkoord 

Onder 27230201 beschrijft het College haar inzet m.b.t. het Schone Lucht Akkoord. Gaat de gemeente ook 
acteren op het gebied van de houtstook?  
 

28100103 Collectief 
Particulier 
Opdrachtgeverschap 

Heeft de gemeente op dit moment één  CPO locatie voor ogen of meerdere? Wanneer er een wens is voor 
nieuwe locaties, wat zijn dan de mogelijkheden de komende jaren? 
 

28210102 Opstellen 
Volkshuisvestingsprogramma 

Gaat de gemeente ook beleid uitwerken voor het optoppen van woningen en/of beleid voor het plaatsen van 
extra woningen (bijvoorbeeld tiny houses, kangoeroewoningen) op particuliere erven? 
 
 

32010104 Onderzoek Zutphen 
Pas 

Wanneer kunnen wij de invoering van de Zutphen Pas verwachten? Klopt het dat deze pas voor elke inwoner 
beschikbaar komt (om stigmatisering te voorkomen)? 
 

34210101 Integraal 
Huisvestingsplan 

Is het ISK ook meegenomen in de uitvoeringsplannen van het IHP? Er is daar immers sprake van veel 
achterstallig onderhoud. 
 

34220102 Voor- en 
vroegschoolse educatie 
 

In deze paragraaf lezen we dat het College afspraken wil maken over een doorgaande lijn naar het primair 
onderwijs, als onderdeel van een beleidsnotitie die in 2025 wordt opgesteld. Blijft er voor de jonge kinderen in 
deze lijn voldoende ruimte over om te spelen? 
 

34220300 Laaggeletterdheid Op welke wijze is Bij de bieb bij de aanpak van laaggeletterdheid betrokken? 
 
 



36400201 Wsw en beschut 
werk 

Hoeveel inwoners maken nog gebruik van de wet sociale werkvoorziening? Hoe snel loopt deze voorziening 
leeg, stromen er ook werknemers door naar de dagbesteding? Wat is de toekomst van deze lokatie en de SW, 
hoe loopt dit nu samen met IJsselzorg? Verzorgen zij nu al meer dagbesteding: hoe wordt overlap van IJsselzorg 
met organisaties als ZoZijn en Trajectum voorkomen, c.q. in hoeverre wordt onderling ook samengewerkt? 
 

46240102 en 46240103 IZA en 
GALA 
 

In hoeverre wordt er voor het uitvoeren van IZA en GALA al samengewerkt met professionals? Wat kan de 
gemeente al vertellen over deze nieuwe vorm van werken? 

46240104 - Betrokkenheid bij 
ontwikkelingen ziekenhuis 

Aangezien de geboortezorg geen onderdeel meer uitmaakt van de Zutphense vestiging van het Gelre ziekenhuis 
en veel zwangeren blijken uit te wijken naar andere ziekenhuizen in de regio (zoals het Deventer ziekenhuis, zie 
o.a. https://nos.nl/regio/overijssel/artikel/532390-geboortegolf-in-deventer-ziekenhuis-hakt-erin-waar-komt-
die-babyboom-vandaan), vraagt de GroenLinks fractie zich af of het college van plan is om in de komende jaren 
ook met deze ziekenhuizen contact te zoeken/onderhouden over het niveau van de geboortezorg in Zutphen en 
omstreken? 
 

Meerjarige incidentele baten 
en lasten (1) 

Op pagina 168 is sprake van vrijval van de reserve kapitaallasten Dreiumme met een bedrag van een kleine 1 
mln euro. Is het denkbaar dat dit bedrag (gedeeltelijk) wordt ingezet om de leegstand van dit winkelcentrum te 
bestrijden, bijvoorbeeld door het voor ondernemers aantrekkelijker te maken om zich daar te vestigen? 
 

Meerjarige incidentele baten 
en lasten (2) 

Op pag. 168 is sprake van vrijval reserve duurzame voorzieningen zwembad voor een bedrag van afgerond € 1,5 
mln. euro. Is het de bedoeling om dit bedrag te onttrekken aan de instandhouding van het zwembad? Zo ja 
waarom? 
 

 


